
              

Gullestrup Børnecenter, Løvbakkevej 2, 7400 Herning – Gullestrup@herning.dk – gullestrupbornecenter.aula.dk – Tlf. 96287999 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 17.05.22 kl. 19.00 – 21.00 

 
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning: Jan       

Afbud: Ingen 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

 O/B 19.00 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet  

- Hvad arbejdes der med pt.? 

- Nye opgaver  

 

 

 Mette  O/D 19.05 Skolefesten blev drøftet på sidste elevrådsmøde, og 3. 

klasserne vil gerne være med sammen med de store 

elever i 4. – 6. klasse. 

 

Der blev talt om fremtidige indkøb mv.  

 

4+5+6 klasses elevrådsrepræsentanter har været UMR 

kursus (undervisningsmiljørepræsentanter). Der er 

forslag om at 4+5 klasses repræsentanterne ikke er på 

valg næste år. 

Bestyrelsen synes det er en god ide.  

 

Der er forslag om flere fællessamlinger igen. 
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3. Ny skoleleder og ny organisering 

i ledelsen pr. 01.08.22  

 

 

 Jan og Mette  O 19.15 Vi er i gang med processen i forbindelse med 

rekruttering af ny skoleleder.  

 

Opslaget bliver offentligt den 18.5.22. Ved interesse 

for stillingen kontaktes Jan, der kontakter et 

bestyrelsesmedlem, så de sammen kan lave en 

rundvisning med mere.  

 

Yderligere flytter Flemming til Læringscenter Syd pr. 

senest den 1.8.22. Ansvaret for SFO´en flyttes fra 

institutionslederen til skolelederen.  

 

Det bliver den nye skoleleders opgave at ansætte en 

pædagogisk leder/afdelingsleder til skolen. 

 

Pia oplyste at personalet er usikre og utrygge omkring 

situationen - bestyrelsen og ledelsen er naturligvis 

opmærksomme på dette.  

 

Endvidere understregende Pia, at personalet i 

børnehaven og vuggestuen undrer sig over, at Herning 

Kommune vælger at ændre ledelsesstrukturen i 

Gullestrup Børnecenter. Især når man tænker på 

hvilket stort arbejde Jan og Flemming har gjort både 

for området og for deres medarbejder. 

 

Det blev aftalt, at den nye bestyrelse beslutter, om 

"status på ledeslsesstruktur" skal indarbejdes som et 

fast punkt på dagsordenen til bestyrelsesmøder i næste 

skoleår. 

 

4. Ansættelser af lærere til 

kommende skoleår samt ny 

skolesekretær   

 

Mette og Ole O 19.30 Der starter en ny skolesekretær 1.6.22 og 2 nye lærere 

pr. 1.8.22.  

Den ene lærerstilling er et barselsvikariat, og den 

anden stilling er en fast stilling, da vi har en lærer der 

går på pension pr. 31.07.22. 
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5. Budgetopfølgning  

- Daginstitution  

- SFO´en  

- Skolen  

 

Jan og Mette  

 

 

 

O/B 19.40    Daginstitution: 

Vi har fået Coronakompensation (90% af corona 

udgifterne), og vi overvejer hvordan disse midler skal 

bruges.  

 

Et eventuelt overskud for året går vi efter at bruge på 

inventar i forbindelse med nybyggeriet. 

 

SFO: Vi forventer et plus - hvis året går som 

forventet. 

  

Skole:  

Forventningen er at vi ender i et plus for i år. 

Derudover er der en positiv overførsel fra 2022, som 

konteres på inventarkontoen og undervisnings-

aktiviteter.  

 

Vi forventer at pengene bruges i forbindelse med 

nybyggeriet.  

 

Budget 2023 ser også ud til at balancere i forhold til 

den viden, vi har pt. 

 

6. Bestyrelsesvalget  

- Status 

- Aftale om antal møder 

 

Jan  O 19.50 Der er ved fredsvalg valgt en ny bestyrelse som 

tiltræder pr. 01.08.22.  

 

Bestyrelsen konstituerede sig d. 04.05.22.  

 

De nye bestyrelsesmedlemmer er inviteret med på 

bestyrelsesmødet til juni. 

 

På det kommende bestyrelsesmøde aftaler vi 

omfanget og antallet af kommende møder.  

 

Mette og Flemming laver Aula-opslag hvor det 
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fremgår hvem der er valgt til den nye bestyrelse. 

 

7. Byggeri  

- Status og udfordringer         

 

Jan og Mette O 20.00 Det kører pt efter planen. 

 

Skole: Udfordringen er at børnene har sværere ved at 

finde de voksne i pauserne, samt at skolegården er 

blevet mindre. Vi skal hjælpe dem med at bruge 

græsarealerne. 

 

I børnehaven indskrænkes legepladsen med 2/3 resten 

af året, gældende fra denne uge.  

Det går planmæssigt. Vi overvejer at invitere forældre 

til malerarbejde på et tidspunkt.  

 

 

De begynder først indenfor med ombygningen i uge 

27/28. 

 

8. Indsatsområder skoleåret 2022-23  

- Daginstitutionen  

- Skolen  

- SFO´en  

 

 Mette/Jan  O/D 20.10  Daginstitutionen:  

Herningmodel skolestart er godt i gang.  

Til september starter vi processen med at blive 

certificeret sanginstitution, og vi starter i vuggestuen. 

Samkøring af vuggestuens og børnehavens personale, 

så vi kan arbejde på at få en fælles kultur. 

Yderligere arbejder vi stadig med 1000 dages 

projektet i vuggestuen. 

 

Skolen: 

Barnets stemme, digitale dannelse, Ordblindevenlig 

undervisning, hvordan bruger vi de nye fællesområder 

og vores nye PLC med fokus på fællesskabet. 

 

SFO:  

Vi arbejder videre med årshjulet. 
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9. Nyt fra Gullestrup Børnecenter David  O 20.25 Formanden  

David har været på samrådsmøde og der er sendt 

referat. 

  

Ledelsen  

- status på skoleårets planlægning  

Vi er godt i gang med skoleårets 

planlægning. Vi forventer at blive færdige 

i løbet af uge 21/22.  

- 3. og 6 klasse er på lejrskole i indeværende 

uge. 

- Mette har modtaget mail vedr. høring om 

landzone nord for Gullestrup. Mette 

rundsender til bestyrelse sammen med 

referatet.  

 

Medarbejderne 

- Vi er spændte på hvordan vi får det med 

1/3 af legepladsen i byggeperioden i 

børnehaven. Vi arbejder på løsninger. 

  

 

10. Eventuelt og punkter til næste       

møde torsdag d.16.06.22  

 

David  B   

- Mødedatoer og årsplan 2022-23  

- Trivselsmåling og revidering af 

antimobbestrategien.   

- Farvel til afgående bestyrelsesmedlemmer 

- Goddag til nye bestyrelsesmedlemmer. 

 

 


